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	With this machine the operator loads the elements into the group holder, lugs are aligned. Then the machine takes over brushing, fluxing and casting operations while the operator unloads the previously cast elements into the battery containers and loads new elements for the next cycle.
The user friendly operator control panel includes a Visual Information Center. The VIC on-screen conveniently summarizes actual readings and compares this data to the desired parameters. 
Universal size group holders make the machine changeovers easier, faster and much less expensive. There is no need to replace these group holders when similar battery types are changed.
The built-in lug aligner includes an element vibrating table. The lug aligner lines up the lugs of each cell element. This equipment eases lug entry into the mold cavities and permits you to  use smaller size straps. This saves lead costs.
To properly prepare the lugs for better strap adhesion, brushing and fluxing are automatic operations. The brush is specially selected for its fine wire bristles which remove oxide without reducing the lug’s thickness or creating deep grooves that could retain wet flux. After brushing, the lugs are dipped in a flux tray. To dry the flux, heated air is forced across the lugs.
Molds are long-lasting and value priced. Each trouble-free mold is a hardened block with precision-machined strap cavities. 
All molds are designed to customer specifications. Mold water cooling is controlled at the Visual Information Center. This increases bond quality because you have closer control over cooling rates. Mold pours are quick and accurate. A unique gravity lead leveling system from the lead pot to the mold ensures equal lead flow to each strap cavity. 

	На этой машине оператор загружает элементы в держатель группы, ушки выравниваются.Затем машина производит операции зачистки, флюсования и пайки,  в то время как оператор выгружает предыдущие запаянные элементы в корпуса батареи и загружает новые элементы для следующего цикла.

Легкая в обслуживании панель управления включает в себя Визуальный Информационный Центр, на экране которого удобно отражаются реальные данные, можно  сравнить эти данные с заданными параметрами.

Держатели групп, рассчитанные на захват групп любого размера,  позволяют легче, быстрее и с меньшими затратами произвести переналадку машины. Нет необходимости  замены этих держателей при смене батарей на подобный же тип.

Встроенный выравниватель ушек включает в себя вибрационный стол. Выравниватель автоматически выравнивает ушки каждого элемента ячейки. Это оборудование облегчает вход ушка в гнездо пресс-формы и позволяет использовать перемычки меньшего размера. Таким обраом снижаются затраты на свинец.

Чтобы надлежащим образом подготовить ушки для улучшенной адгезии с перемычками,  операции зачистки и флюсования автоматизированы. Щетка была выбрана специально из-за своих тонких проволочных щетинок, которые удаляют окись без снижения толщины ушка или образования глубоких выемок, в которых может задерживаться мокрый флюс. После зачистки ушки погружаются в ванночку с флюсом. Для осушки ушки обдуваются нагретым воздухом.

Литьевые формы имеют длительный срок службы и оправдывают свою стоимость. Каждая форма, исключающая неполадки, представляет собой блок с точно подогнанными под перемычки гнездами.

Все формы конструируются с помощью компьютера по спецификациям заказчика. Водяное охлаждение пресс-формы управляется Визуальным Информационным Центром. Таким образом, повышается качество сцепления, так как соблюдается более детальный контроль над степенью охлаждения. Литники обладают высокой скоростью и точностью. Оригинальная гравитационная система подачи свинца из свинцового котла в пресс-форму обеспечивает равномерный поток свинца в каждое гнездо для перемычки. 



